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START-festival in 
Coevorder binnenstad 
met veel culturele en 
sportieve activiteiten
Nieuwsgierig naar een nieuw evenement in 
Coevorden? Dan is het raadzaam naar het 
START-festival dat op zaterdag 14 september 
in het centrum plaatsvindt te gaan. Het is een 
evenement dat in het kader van de opening 
van het culturele en sportieve jaar en de Open 
Monumentendag wordt georganiseerd.

► Lees verder op pagina 7.

Blues- en Rocknight 
Coevorden dit jaar op  
4 oktober
Al meer dan dertig jaar is blues en rock in 
Coevorden razend populair en dus organiseert 
men in dit kader al ruim drie decennia de 
jaarlijkse Blues- en Rocknight in de stad. Het 
evenement vindt in meerdere cafés plaats en 
levert altijd heel gezellige taferelen met heel 
tevreden mensen op. Op vrijdag 4 oktober a.s. 
doen Café de Oale Jan, Marktzicht, Vancouver, 
Ons Café en Candia aan de avond en nacht mee.

► Lees verder op pagina 3.

Visworkshop 
karpervissen in het 
Van Heutszpark in 
Coevorden
Hengelsportvereniging Tot Ons Plezier (T.O.P.) 
uit Coevorden bestaat al een groot aantal jaren 
en kent een ledenaantal van ongeveer 2300. Met 
grote regelmaat wordt er door de vereniging 
op heel wat locaties gevist. Maar men doet 
meer dan dat, want organiseert ook workshops 
waarbij ze meerdere facetten van de hengelsport 
uitlichten.

► Lees verder op pagina 9.

Reinders Assurantiën 
Najaarstocht rondom 
de Kibbelkoele in 
Noord-Sleen

De herfst komt 
eraan en bij menig 
toerfietser die graag 
op een racefiets zit, 
gaat het dan een 
beetje kriebelen, 
want blubber, guur 
weer en andere 
herfstachtige 
taferelen komen 
er dan weer aan. 
Ideaal voor de 
liefhebber van atb-
tochten. 

► Lees verder op 
pagina 11.

Sem Schlepers heeft er vertrouwen in 
dat Raptim tweedeklasser kan blijven

Het Coevorder Raptim is terug in de tweede klasse en dat hebben ze geweten in de 
Ganzenstad: groot feest en alles in de clubkleuren blauw en wit. Vorig jaar werd het 
kampioenschap in de zondag derde klasse namelijk gevierd en dus kan het team 
van trainer Bert Doldersum de borst natmaken in een heel sterke tweede klasse. 
Dat gaat men doen met Sem Schlepers, aanvaller van het vlaggenschip.

Schlepers is een echte ‘Raptim-man’, want is van kinds af aan al op de velden van de club 
te vinden. Hij werd als vijfjarige al lid en gaat zijn derde jaar in de selectie in. Het liefst 
doet hij dat als spits, maar ook als rechts- en linksbuiten kan hij prima uit de voeten. De 
26-jarige kijkt met een grote lach terug op het vorig seizoen. “We hebben een goede groep 
jonge jongens en hebben dat vorig seizoen echt als collectief met het kampioenschap be-
kroond. Ik ben echt zeer tevreden.” En dan nu in die loodzware tweede klasse met teams 
uit Twente en stadgenoot Germanicus. Volle bak dus op beide sportparken en kassa voor 
de penningmeesters. Het zijn prachtige duels. Ook voor Schlepers die echter realistisch 
blijft en inzet op handhaving. “Stiekem kijken we wél naar de middenmoot hoor, maar erin 
blijven moet het voornaamste doel blijven.”

► Lees verder in de Speciale voetbalbijlage De Aftrap
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Inrichting Geeserstroom 
feestelijk afgerond
De werkzaamheden in het stroomdalgebied 
Geeserstroom zijn feestelijk afgesloten met de 
onthulling van een markesteen bij een nieuw 
vlonderpad, door gedeputeerde Van Dijk. 
Provincie Drenthe, Staatsbosbeheer, gemeente 
Coevorden, waterschap Vechtstromen, de 
werkgroep Geeserstroom, de plaatselijke 
verenigingen en boermarken hebben hiermee 
de eindfase van het langlopende project 
Geeserstroom bereikt. Na jaren van overleg 
tussen verschillende partijen over de inrichting en 
maandenlang werk in uitvoering is het project nu 
officieel afgesloten; hoewel vanwege vertraging 
door de vele regenval – er nog wel enkele laatste 
werkzaamheden te verrichten zijn.

Herinrichting van de Geeserstroom
Het stroomdal rond de Geeserstroom werd in 
2006 heringericht, waarbij de gekanaliseerde beek 
zijn oorspronkelijke, kronkelende en ondiepe loop 
terugkreeg. De aanpak was nodig voor wateropvang en 
herstel van landschap en natuur. 

Na de herinrichting bleek dat het gebied natter 
werd dan voorzien, met overlast voor agrariërs 
en aanwonenden tot gevolg. Na overleg met alle 
betrokkenen is besloten delen van het stroomgebied 
aan te passen. Zo komt in een deel van het gebied 
droger cultuurhistorisch landschap terug. Het 
zuidelijke deel, de Roonboom, blijft een nat gebied.

In het gebied worden onder andere houtwallen 
hersteld, kades verhoogd, om wateroverlast naar 
omwonenden te voorkomen en er is een stuwtje in het 
bos geplaatst. Verder is het beheerpad op sommige 
plekken verlaagd om zo het oppervlaktewater beter te 
laten stromen naar de Geeserstroom. 

Over het moeras van de Roonboom is een 
vlonderpad aangelegd en eerder legde de gemeente 
Coevorden al een fietspad aan langs een groot 
deel van het natuurgebied. Over het vlonderpad, 
wandelpaden in het gebied en het fietspad kunnen 
omwonenden en recreanten genieten van het prachtige 
stroomdallandschap en van de bijzondere natuur. 
Tegelijkertijd blijft de functie als waterbergingsgebied 
bewaard.

Blues- en Rocknight 
Coevorden dit jaar op  
4 oktober
Al meer dan dertig jaar is blues en rock in 
Coevorden razend populair en dus organiseert 
men in dit kader al ruim drie decennia de 
jaarlijkse Blues- en Rocknight in de stad. Het 
evenement vindt in meerdere cafés plaats en levert 
altijd heel gezellige taferelen met heel tevreden 
mensen op. Op vrijdag 4 oktober a.s. doen Café 
de Oale Jan, Marktzicht, Vancouver, Ons Café en 
Candia aan de avond en nacht mee.

Tussen 21.00 en 2.00 uur kan de liefhebber van rock 
en blues in alle horecagelegenheden terecht. Daar 
hebben ze wél een entreebewijs voor nodig dat zowel 
in de voorverkoop als aan de deuren kan worden 
gemachtigd: een button die men bij elk café moet 
aantonen om naar binnen te kunnen.

De kosten bedragen respectievelijk € 7,50 en € 10,- 
waarvoor men dan vijf uur lang heel veel plezier kan 
beleven.

De eigenaren van de deelnemende bedrijven, Isabel 
Meijering (Oale Jan), Klaas Engels (Ons Café), Bas 
Spang (Candia), Anja Sieben (Marktzicht) en Nick 
Arends (Vancouver) kijken er al enige tijd naar uit en 
beloven alvast dat het een geweldige avond en nacht 
zal worden. “Ieder jaar wordt het goed bezocht en 
daar gaan we nu ook absoluut vanuit. We vinden het 
altijd leuk om gezamenlijk iets te organiseren en daar 
hoort dit evenement zeker bij.”

Met elkaar hebben ze weer hun best gedaan een zo 
breed mogelijk aanbod van muzikanten voor elkaar te 
krijgen. Een greep uit het aanbod: Jort Broekhuizen 
and his Goold Ol’Boys, Johnny Again!, The Highway 
rhythm & blues Gang en 4Horseman. Mogelijk komen 
hier nog artiesten bij. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Dames-wielertop doet Coevorden in het 
kader van de Simac Ladies Tour aan

De absolute top van het dameswielrennen in Drenthe en de gemeente Coevorden is 
niet zo raar, want dat is al vele keren het geval geweest. Recentelijk nog tijdens het 
EK wielrennen vorig jaar dat buitengewoon goed verliep. Reden te meer voor Thijs 
Rondhuis, eigenaar van Courage Events dat wielerwedstrijden organiseert om de 
Simac Ladies Tour weer naar Drenthe te halen: een zesdaagse etappewedstrijd in de 
UCI Women's World Tour.

Op woensdag 9 oktober a.s. is de start van 
de tweede etappe op de Markt in Coevorden 
om van daaruit een lus door Drenthe te rijden 
en in Assen te finishen. Het zal een prachtige 
etappe worden waarin de VAM-berg ook 
moet worden beklommen. Als reden de 
tweede etappe van de etappekoers in de 
Ganzenstad te laten starten gaf Rondhuis, 
geboren en getogen Exloër, op dat hij goede 
ervaringen met de stad heeft. “De Simac 
Ladies Tour is al enkele jaren niet in Drenthe 
geweest en dus werd het tijd voor weer een 
Drentse etappe. En Coevorden is natuurlijk 
een mooie plaats.”

Rondhuis heeft er al vele uren voorbereiding 
opzitten, want het organiseren van een 
evenement als dit gaat niet vanzelf al heeft 
hij ervaring zat, want hij gaat het voor de 
negende keer doen. Inmiddels heeft hij 
vele contacten gehad met de gemeenten 
Coevorden en Assen, de provincie Drenthe 
en andere partijen die bij de koers zijn 
betrokken. Hij doet het al jaren en geniet 
er steeds van. “Tijdens de dag ben ik 
aanspreekpunt voor de betrokken overheden. 
Ik vind het heel leuk om een wielerwedstrijd 
te organiseren.” (StadsKrant Coevorden /  
Gerry Grave. Foto’s: Sportfoto.nl)

V.l.n.r. wethouder Joop Slomp, wielrenster Lieke Nooien en burgemeester Renze Bergsma

Gezamenlijk zondagochtendontbijt 
woonzorgcentrum De Schutse in 
Coevorden groot succes
Bewoners van woonzorgcentrum De Schutse van Treant in Coevorden hoeven 
zondags niet meer alleen te ontbijten. Sinds juni biedt de locatie als proef één keer in 
de twee weken een gezamenlijk zondagochtendontbijt aan. Met succes. Het aantal 
deelnemers zit al aan het maximum van twintig bewoners. ‘Ik ben blij verrast door het 
succes ervan’, vertelt kok René Bos.

René is een van de initiatiefnemers van het 
gezamenlijk zondagochtendontbijt. ‘Samen 
met verschillende collega’s van De Schutse 
wilden we onze bewoners extra service en 
gastvrijheid aanbieden in het weekend. We 
toetsten bij bewoners en familieleden het 
idee van het ontbijt. In eerste instantie waren 
er vijftien bewoners die mee-aten. Nu zitten 
we al op het maximum van twintig personen 
en werken we met een opgavelijst. Het is erg 
mooi dat onze bewoners vol lof zijn over het 
ontbijt.’

Goede start van de dag
Het samen ontbijten op zondagochtend 
heeft positieve effecten. ‘Het zorgt voor 
gezelligheid en versterkt de onderlinge 
band. Het verbetert zelfs het dagritme van 
de bewoners’, aldus René. ‘Ik hoor van 
familieleden dat sommige bewoners beter 
zijn gaan eten en drinken. Doordat ze ’s 
ochtends goed en gezond ontbijten, hebben 
ze voor die dag al de nodige voedingsstoffen 
binnengekregen. Dat maakt dat ze zich vitaler 
voelen.’
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Garnizoensdagen in Coevorden waren 
geweldig

Op zaterdag 31 en zondag 1 september jl. vonden in en rondom het Kasteel in 
Coevorden voor de vijfde keer de Garnizoensdagen plaats. Het betekende twee dagen 
lang tal van activiteiten in het kader van Coevorden ten tijde van een kampement 
in de vesting in de zeventiende eeuw. Stichting Garnizoensstad Vesting Coevorden 
tekende ook tijdens deze editie voor de organisatie en kijkt op een prachtig weekend 
terug.

Gea Benting, Aart Wolters en Rijk Korenhof 
zijn lid van de organisatie en waren ook 
verheugd dat er weer zoveel mensen op af 
waren gekomen. Op zaterdag viel om 10.00 
uur het startschot door burgemeester Renze 
Bergsma van de gemeente Coevorden en 
het einde van het evenement was op zondag 
tegen de klok van 16.00 uur. ,,Het is zo 
leuk omdat er op een mooie manier werd 
getoond hoe een Garnizoen uitziet en wat 
een kampement heeft om omstreeks 1672 ten 
strijde te trekken. Alles in bijna autenthieke 
sfeer met het Kasteel van Coevorden als 
decor.” Er was dan ook volop actie met 
het geknal van musketten en kanonnen die 
bulderden. Tevens waren er kleine gevechten 
die men met piekeniers demonstreerde. Het 

leverde vele applauzen op: “Alle reacties 
waren zeer positief, omdat het zo tastbaar 
en zichtbaar was. Kinderen stonden met de 
mond wijd open”, sprak de organisatie.

De beide dagen verbonden, want in het 
centrum van de stad was het ook erg druk 
met mensen. Zo zaten de terrassen vol en 
was er een koopzondag met ambachtelijke 
markt, bierstands, smokers met broodjes en 
een knoflookstand en er was Ierse-Schotse 
muziek te horen.

Op de foto v.l.n.r. Aart Wolters, Gea Benting 
(organisatie) en Krijn Platvoet (adviseur van 
de Garnizoensdagen). (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave. Foto: Thea Wolters)

Donders Dikke Manege Party in 
Oosterhesselen

In de manege van Oosterhesselen zal het op zaterdag 12 oktober 2024 een drukte van 
belang zijn als er de Donders Dikke Manege Party wordt gehouden. Tussen 20.30 
en 1.00 uur staat er van alles op het programma: voor jong en oud en van muziek van 
DJ Pim tot Still Blue. Ook is aan de kinderen gedacht, want vanaf 19.00 uur is er een 
kinderprogramma, ook met muziek van DJ Pim.

De organisatie die in handen is van Stichting 
Volksvermaken Oosterhesselen en jeugdsoos 
Papparazo hebben er een lange periode van 
voorbereidingen opzitten. Ze koos er bewust 
voor om voor een programma voor zowel 
kinderen als volwassenen te zorgen, want 
men wil er voor iedereen uit het dorp zijn 
al zijn inwoners van andere plaatsen ook 
welkom. Het feest wordt in het kader van 
twee jubilea georganiseerd: Papparazo bestaat 
ruim 35 en SVO ruim 25 jaar.

Het is de eerste keer dat het evenement 
samen wordt georganiseerd. SVO organiseert 
gedurende het jaar meerdere activiteiten 
in Oosterhesselen. Papparazo heeft elke 
vrijdagavond feest en een aantal keren 
per jaar themafeesten voor de jeugd van 
Oosterhesselen en omtrek. Omdat ieder jaar 
een beachparty wordt georganiseerd en dat 

erg goed bevalt, koos men ervoor om van de 
Donders Dikke Manege Party een ‘beach-
editie’ te maken. Met elkaar hebben ze er heel 
veel zin in.

De early bird-tickets zijn vanaf 1 september 
tot 1 oktober bij Spar Robben in 
Oosterhesselen te koop of online. Vanaf 1 
september zal de link worden gedeeld op de 
sociale media. Vanaf 1 oktober kosten de 
tickets €17,50. 

Op de foto Van links naar rechts: Lisa 
Habing (voorzitter SVO), Ronnie Vrieling 
(SVO), Wim Platje (penningmeester SVO), 
Pim van Loenen (Jeugdsoos Papparazo), 
Rianne Eising (SVO), Anet Abbing (secretaris 
SVO) en Kayran Nijenbanning (voorzitter 
jeugdsoos Papparazo). (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

PKN-kerk in Gees organiseert 
rommelmarkt

Op zaterdag 21 september a.s. is het weer zover: de jaarlijkse rommelmarkt die de 
PKN-kerk in Gees organiseert. Van 13.00 tot 16.00 uur belooft het weer een gezellige 
dag op het grasveld bij de kerk te worden. Heel veel spulletjes zullen die dag namelijk 
weer te koop worden aangeboden en er is ook een verloting. Het ‘ons kent ons-idee’ 
geldt dan uiteraard ook weer, want net als tijdens voorgaande jaren moet het vooral 
een gezellige bedoening gaan worden.

De activiteitencommissie van de PKN-kerk 
in Gees heeft er al vele overleggen opzitten 
om de voorbereidingen zo goed mogelijk te 
laten plaatsvinden. Dat is prima gelukt, maar 
de komende dagen zullen de puntjes nog 
even op de i worden gezet. ,,Wim, Henk, 
Bert, Magda en Coby maken er deel van uit, 
maar doen het niet alleen; vele vrijwilligers 
zijn er straks tijdens de rommelmarkt 
ook weer bij. De een verkoopt koffie met 
cake, de ander een lekker broodje en nog 
weer een ander verkoopt een paar mooie 
boeken of speelgoed.” Ook zijn er heerlijke 
taartstukken en andere baksels te koop. 

Ze doen het met elkaar en dat is ook waar 
de mensen van de kerk in het dorp voor 
staan. Ruim twintig jaar is dat al zo en als 
het aan de activiteitencommissie ligt gaan 
ze er nog jarenlang vrolijk mee door. “We 
verwachten weer een mooi groot aanbod en 
veel publiek. De gezelligheid en contacten 
met de kopers vinden we altijd erg leuk. We 
doen het trouwens voor een goed doel, want 
de opbrengst is ten gunste van de exploitatie 
van de kerk.” Op de foto een deel van de 
activiteitencommissie. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Peergroup zoekt speellocaties in 
Coevorden, (Noord)Sleen en Wachtum
Voor de schoolvoorstelling Vinnie is Peergroup op zoek naar spannende zolders, 
schuren, garages etc. in Coevorden, Sleen en Wachtum. Wees gerust: ze hoeven 
niet opgeruimd te zijn, de locaties zijn bedoeld om de fantasie zoveel mogelijk te 
prikkelen, hoe meer er te zien is, hoe beter.

In de voorstelling Vinnie creëert Peergroup 
voor kinderen uit groep 6, 7 en 8 een heel 
nieuw universum. De speellocaties moeten 
dus wel ruimte bieden voor een schoolklas 
van om en nabij dertig leerlingen, drie 
muzikanten van het Margeratha Consort én 
een acteur, dus de zolder van een woonhuis 
zal niet voldoen. De ruimtes moeten 
ongeveer 50m2 (ca 6mx8m zonder schuine 
wanden) zijn en, in het geval van een zolder, 
bereikbaar via een vaste trap.

Speeldata Vinnie
Vinnie speelt vanaf 31 oktober t/m 29 
november op 3 verschillende locaties: voor 31 
oktober  t/m 8 november zoekt Peergroup 

een locatie in de omgeving van Noord-Sleen/
Sleen.  Van 12 t/m 15 november 2024 voor 
Wachtum/Dalen en van 19 t/m 29 november 
2024 in Coevorden. Peergroup heeft 
voorafgaand op iedere locatie 1 dag nodig om 
de speelplek op te bouwen. Heb of weet je 
een spannende ruimte voor deze voorstelling? 
Stuur dan een mail naar productieleider Janne 
Dijk: janne@peergroup.nl.

Openbare voorstellingen
Vinnie is een schoolvoorstelling, maar op 
31 oktober t/m 3 november is Vinnie voor 
iedereen te bezoeken. De kaartverkoop voor 
deze voorstellingen begint zodra Peergroup 
een speellocatie heeft gevonden.

Schrijfster Marion Bloem ‘Verkleed in 
vreugde’ vertelt in Kasteel Coevorden

Samen met gitarist Doraly Vermeulen vertelt schrijfster Marion Bloem op zondag 
27 oktober aanstaande over het langdurige ziekteproces van haar grote liefde Ivan 
Wolfers en de daaropvolgende periode van rouw. Marion Bloem is erin geslaagd een 
boeiende theaterproductie te maken: associatief, triest en bij vlagen hilarisch zoals zij 
dat kan.

Bloem (naast auteur ook beeldend kunstenaar 
en filmmaker) werd eind jaren zeventig 
bekend met het boek ‘Geen gewoon Indisch 
meisje’, een boek dat op geen enkele 
middelbareschoolleeslijst ontbrak. Ivan 
Wolfers (naast schrijver ook huisarts) werd 
bekend als auteur van het standaardwerk 
Medicijnen.

In Coevorden treden Bloem en Vermeulen 
op basgitaar op met een poëtisch verhaal 
over de bijna 52-jarige liefdevolle relatie 
van Bloem en Wolfers. De uitgebalanceerde 
gitaarmuziek ondersteunt het boeiende 

verhaal op passende wijze. Gevoelig, 
melodieus, gepassioneerd, poëtisch, 
wanhopig, hartstochtelijk: deze woorden 
kenmerken de bijzondere voorstelling op 27 
oktober te Coevorden. Er is gekozen voor 
een bijzondere setting: Het Kasteel. 

Deze theaterproductie is een mooie 
samenwerking tussen Theater Hofpoort 
en Stichting Culturele Dorpen Zuidenveld 
(SCDZ). Aanvang op 27 oktober is 15.00 uur 
en een kaartje kost € 19,50 en is te bestellen 
via www.theaterhofpoort.nl (Foto: Harry 
Donker)

START-festival in Coevorder binnenstad 
met veel culturele en sportieve 
activiteiten

Nieuwsgierig naar een nieuw evenement in Coevorden? Dan is het raadzaam naar het 
START-festival dat op zaterdag 14 september in het centrum plaatsvindt te gaan. Het 
is een evenement dat in het kader van de opening van het culturele en sportieve jaar 
en de Open Monumentendag wordt georganiseerd.

De organisatie is in handen van meerdere 
partijen, namelijk, de cultuurcoaches van 
de gemeente Coevorden,Theater Hofpoort, 
Maatschappelijk Welzijn Coevorden, 
Buurtsportcoaches, Museum Thijnhof, 
Synagoge Coevorden, Kunst op Vijf, 
Bibliotheek Coevorden en Stedelijk Museum 
Coevorden. Bijna twee handen vol dus aan 
organisatoren en dus kan het niet anders of 
de dag zal tot een succes worden gemaakt. 
Jorrin Hulst is cultuurcoach en heeft er zin 
in. “Het is erg leuk om dit voor de gemeente, 
inwoners en toeristen te mogen doen. We 
zien straks een bruisende binnenstad met 
vele culturele en sportieve evenementen.” 
Hij hoopt net als de anderen op een 
prachtige dag voor jong en oud waarbij ze 
hun zintuigen kunnen laten prikkelen en 
laagdrempelig in aanraking kunnen komen 

met cultuur en sport. Op de Weeshuisweide, 
in de notaristuin en op de parkeerplaats aan 
de Markt is het straks te doen: livemuziek, 
een grote rolschaatsbaan op de Markt, een 
geheel ‘Gezond Plein’ met veel sportclinics/ 
demonstraties op de Weeshuisweide. 
TheaterTipi, fluisterbootjes en een 
kringloopterras in de notaristuin. Er vindt 
ook een ambachtelijke/culturele/sportieve/
lokale markt plaats op de parkeerplaats 
aan de Markt en in het kader van de Open 
Monumentendag is bij een aantal locaties 
muziek.

Op de foto Jorrin Hulst (links) en Lisan van 
der Deijl (rechts) beiden cultuurcoaches in de 
gemeente Coevorden. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Hanenbal in Benneveld moet een feest 
voor iedereen worden
Benneveld is een klein dorp waar men nooit stilstaat en ook buiten de zomer is er 
van alles te doen. Dat is ook zo als op zaterdag 28 september a.s. het Hanenbal in het 
dorp wordt georganiseerd. Nog nooit eerder vond het evenement er plaats en dus is 
de nieuwsgierigheid bij de inwoners vooral groot al weten velen al ‘via via’ wat het 
zo’n beetje in zal houden. Jong en oud zijn welkom in de Hof van Wim en Jelly aan de 
Bennevelderstraat 24.

De organisatie is in handen van ‘de mensen 
van het dorpenvoetbal’ dat elk jaar in de 
regio plaatsvindt. Met elkaar hebben ze een 
prachtig draaiboek op poten gezet en weten 
ze zeker dat de primeur van het Hanenbal een 
groot succes zal gaan worden. “We vonden 
het hoog tijd voor een feestje en hebben 
daarom de koppen bij elkaar gestoken om 
dit unieke evenement op poten te zetten”, 
spraken de leden van de organisatie. Tijdens 
de avond is de Rockstieren, de lokale band, 
ook present en zullen ze ervoor zorgen dat 
menig beentje van de vloer zal gaan, want 
tijdens de avond kan men heerlijk dansen. 

“Wat ons betreft gaat Benneveld helemaal 
los. Alleen maar leuk!” Wie niet wil of kan 
dansen, kan ook gewoon gezellig met elkaar 
praten, want er geldt maar één ding in 
Benneveld: als het maar gezellig is.

Het Hanenbal begint om 20.00 uur, kost tien 
euro per persoon en er geldt snel zijn met 
reserveren, want er is maar een beperkt aantal 
kaarten beschikbaar. De kaartverkoop loopt 
nog steeds. Wie een kaartje wil reserveren 
kan dat doen via ticketbuddy.be/tentfeest-
benneveld/rocknight. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Tentoonstelling FEMICIDE in Coevorden
Van dinsdag 
17 september 
tot woensdag 
2 oktober a.s. 
vindt bij het 
station van 
Coevorden aan 
de Parallelweg 
en het EDS-plein 
de expositie 
FEMICIDE 
plaats. Twee 
weken lang 
kan men twaalf 
indrukwekkende 
verhalen met 
afbeeldingen in 
het kader van 
vrouwen die 
door hun (ex)partner zijn omgebracht zien en lezen. Burgemeeter Renze Bergsma 
van de gemeente Coevorden opent de expositie samen met stichting Open mind en 
nabestaande Marian Stoppelenburg officieel op woensdag 18 september a.s. om 16.00 
uur.

De expositie zal op initiatief van de 
gemeente Coevorden in samenwerking met 
stichting Open mind naar Coevorden reizen. 
FEMICIDE is een zogenaamde ‘reizende 
expositie’ die in november 2023 aan de ‘reis’ 
die vier jaar zal duren begon. Gedurende het 
jaar worden meerdere locaties aangedaan om 
deze verhalen aan de mensen door te geven. 

De openhartige verhalen zijn door de 
nabestaanden verteld en zorgen ervoor dat 
de afschuwelijkheden van de moorden bij 
de mensen voelbaar worden. Tevens laat 
het de levenslange impact hiervan op de 
nabestaanden zien.

Coevorden is sinds de lancering van de 
expositie al de elfde locatie van de landelijke 
reis. Omdat men iedereen wil ‘bedienen’ 
is de expositie in alle regio’s in ons land te 
zien. Guusje Veenhoven (foto) is nauw bij 
het project betrokken en hoopt dat net zoals 
in andere steden de expositie druk bezocht 
zal worden. “Ook hopen we dat we mensen 
kunnen informeren over de thematiek 
en het alarmeren over de rode vlaggen. 
Uit onderzoek naar femicide blijkt dat er 
duidelijke fasen en specifieke signalen (rode 
vlaggen) zijn die de kans op escalatie van 
geweld of zelfs een dodelijke/fatale afloop 
aanzienlijk vergroten.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave. Foto: Stichting Open mind)
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Visworkshop karpervissen in het 
Van Heutszpark in Coevorden
Hengelsportvereniging Tot Ons 
Plezier (T.O.P.) uit Coevorden 
bestaat al een groot aantal 
jaren en kent een ledenaantal 
van ongeveer 2300. Met grote 
regelmaat wordt er door de 
vereniging op heel wat locaties 
gevist. Maar men doet meer 
dan dat, want organiseert ook 
workshops waarbij ze meerdere 
facetten van de hengelsport 
uitlichten.

Ook op zondagmiddag 22 
september a.s. is dat zo als tussen 
13.00 en 17.00 uur in het Van 
Heutszpark in Coevorden een 
karperworkshop wordt gehouden. 
De middag is gratis bij te wonen 
en de bezoeker krijgt dan allerlei 
informatie over het vissen an sich 
waar de nadruk op het karpervissen 
ligt zodat de karpervissers hun 
hobby naar een hoger niveau 
kunnen brengen: een populaire 
vorm van de hengelsport en dus 
speelt de vereniging erop in. Niet 
alleen vanwege deze reden, ook 
het feit dat men de hengelsport en 
de visvereniging die de grootste 
van Coevorden is op een positieve 
manier wilenl uitdragen.          

Arjan Pot is voorzitter van de 
vereniging en verwacht dat iedereen 

een leuke, leerzame middag zal 
beleven. “Ook verwacht ik dat de 
hengelsport in het algemeen - en 
de karpervisserij in het bijzonder 
- positief in het daglicht worden 
gesteld. We gaan er graag op uit 
om te vissen en het organiseren 
van workshops als deze doen we 
met alle plezier: het is voor onze 
leden gezellig, leerzaam en een 
mooi moment om ervaringen 
en belevenissen met elkaar te 

delen.” Zonder stakeholders is 
het organiseren van een middag 
als deze niet mogelijk en dus is de 
voorzitter heel blij met de inbreng 
van de gemeente, sponsoren, 
hengelsportfirma’s, consultants en 
vrijwilligers.

Op de foto Roelof Schut, lid van 
Hengelsportvereniging Tot Ons 
Plezier. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Runforestrun Hooilanden in 
Meppen: hardlopen door de 
natuur waar je ‘anders nooit 
komt’

Trailruns zijn hartstikke populair in met name Drenthe. Tien jaar 
lang al vinden er dergelijke hardloopevenementen in de provincie 
plaats, maar ook in enkele andere in ons land. Dit soort lopen is 
ideaal voor mensen die van de natuur houden, maar ook van de 
hardloopsport. Ze kunnen dit prima combineren door mee te doen 
aan trailruns. In Meppen kan dat op zaterdag 21 september a.s. ook 
als er de Runforestrun Hooilanden wordt gehouden.

De Hooilanden is een prachtig, 
rustig gebied waar hardlopen in 
grote groepen zelden plaatsvindt. 
Omdat het gebied zo moet 
blijven zoals het is en het gebied 
door Natuurmonumenten, 
Staatsbosbeheer en Het Drentse 
Landschap worden beheerd is 
toestemming nodig om er een 
wedstrijd te organiseren. Die 
toestemming vroeg Winfried Bats 
(foto) van Adam & Events uit 
Gasselternijveen, de organiserende 
partij van de runforestruns in 
onder meer Drenthe aan. “We 
organiseren de run in Meppen om 
het jaar zodat er niet te veel druk op 
de natuur komt. We wisselen deze 
loop af met een loop in Twente en 
dat kan prima.” Bats is ontzettend 
enthousiast en dat al tien jaar lang. 
“De eerste runforestrun was op 28 
september 2014 bij Gasselte en nog 
altijd doen we het met heel veel 

plezier. We hebben ook een doel 
en dat is het doneren van geld aan 
de natuur. We doen dat door een 
deel van het inschrijfgeld van de 
deelnemers eraan te doneren.” Dat 
dit gigantisch kan oplopen, heeft 
Bats geweten, want inmiddels is in 
een decennium runforestruns een 
slordige ‘ton’ overgemaakt.

De organisator geniet enorm 
van het organiseren van de 
evenementen, want houdt van de 
natuur, maar ook het karakter van 
de deelnemers dat ervoor zorgt dat 
alles altijd perfect verloopt. Wie 
ook zo wil genieten, maar dan als 
deelnemer kan uit verschillende 
afstanden kiezen: elf, vijftien, 
negentien, 25 en 43 kilometer. De 
start is vanaf 10.30 uur bij Camping 
De Bronzen Emmer. Inschrijven 
is nog altijd mogelijk. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Oogstfeest in Meppen komend weekend 
14 en 15 september
Drenthe op zijn mooist? Dan is 
een bezoekje aan de Oogstmarkt 
in Meppen op zaterdag 14 en 
zondag 15 september a.s. iets 
om naartoe te gaan. Daar ziet u 
namelijk hoe het er vroeger in 
de provincie aan toe ging, maar 
ook tegenwoordig. Er is echt 
van alles te beleven en jong en 
oud komt er aan hun trekken. 
Genieten puur dus in het kleine 
dorpje dat zo oer-Drents is.

De organisatie (foto) belooft 
alvast dat het weer een prachtig 
evenement zal worden en dit 
jaar is er zelfs een primeur. “We 
organiseren het nu voor de zesde 
keer en hebben ook iets nieuws 
op het programma, namelijk het 
Paddenstoelenplein waar men niet 
alleen wilde eetbare paddenstoelen 
tijdens speciale excursies kan 
ontdekken, maar ook kan genieten 
van alles wat met paddenstoelen 
heeft te maken. Wie wilde, 
eetbare paddenstoelen wil leren 
herkennen of wil meedoen aan 
een nachtelijke excursie in het bos 

om paddenstoelen bij maanlicht 
te fotograferen kan zich via de 
website www.oogstfeestmeppen.nl 
opgeven.”
Tussen 11.00 en 17.00 uur kan men 
er voor nog veel meer terecht. Zo 
zijn er meer dan honderd kramen 
waar men groenten, fruit, honing, 
handgemaakte ambachten en tal van 
andere leuke producten verkoopt. 
Tevens zijn er muzikale optredens, 
waaronder een djembé-spektakel 
en de betoverende klanken van 
doedelzakmuziek. Voor de kleintjes 

zijn er ook tal van activiteiten. Zo 
kunnen kinderen van alles maken 
en meedoen aan nostalgische 
spelletjes met 't Veenvolk, dat hen 
meeneemt naar het dagelijks leven 
van honderd jaar geleden.

De organisatie verwacht weer een 
groot aantal bezoekers, net zoals 
de afgelopen jaren waarin het 
evenement ongeveer achtduizend 
bezoekers trok. (StadsKrant Coevorden 
/ Gerry Grave)

Ontdek Je innerlijke kracht met 
Sacred Dance
Op zaterdag 
14 september 
2024 kun je 
deelnemen aan 
een bijzondere 
Sacred Dance 
workshop, 
geleid door Joke 
Vuurboom. 
Deze workshop 
combineert 
dans en 
meditatie om 
een diepe 
connectie met 
jezelf te ervaren. 
Door middel 
van symboliek 
en rituelen in 
de dans, ontdek 
je een nieuwe 
manier van ontspannen en verbinden.

Locatie Museum Janning, Europaweg 143a 7766AE Nieuw Schoonebeek.

Lekker crossen door de modder tijdens de 
Zantingh Tweewielers ATB-tocht rondom 
Oosterhesselen
De Zantingh Tweewielers ATB-tocht staat ook dit jaar weer op de 
rol en dat aan het begin van de herfst. Op zondag 6 oktober a.s. 
kan men namelijk weer heerlijk met de mountainbike of crossfiets 
door de Mepperdennen en de Staatsbossen van Gees crossen. 
Tussen 9.00 en 10.00 uur kan men bij dorpshuis De Hesselerhof in 
Oosterhesselen aan de toertocht die over dertig en vijftig kilometer 
gaat beginnen.

Na de twee eerdere evenementen 
die de fietsclub dit jaar organiseerde, 
de Voorjaarstocht en de Hesseler 
Gravelride, volgt er nu dus weer 
een. De Hesseler Fietsers was vorig 
jaar organisator en ook dit jaar 
weer waarbij ze alles prima heeft 

voorbereid zodat niets aan het 
toeval zal worden overgelaten. Zo 
zijn er onderweg verzorgingsposten, 
is er na afloop de mogelijkheid tot 
douchen en het afspuiten van de 
fietsen. Ook is het mogelijk om 
dan een broodje hamburger te 

kopen. Deelname kost tien euro 
per persoon. Henk van Veen is 
voorzitter van de Oosterhesseler 
fietsclub en heeft er weer veel zin 
in. Zelf is hij ook actief lid, maar 
doet hij niet aan de toertocht 
mee. “Ik zit in de organisatie en 
heb dan van alles te doen zodat 
meedoen niet gaat. ”We hopen het 
deelnemersaantal van vorig jaar te 
evenaren. We gaan er in ieder geval 
een heel mooie dag van maken.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
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Seizoensopening bij vv Raptim op 
zaterdag 14 september a.s.

De zomervakantie zit erop, maar de meeste voetbalwedstrijden zijn na een 
oefencampagne alweer begonnen. Ook bij voetbalvereniging Raptim in Coevorden 
waar ze het seizoen op zaterdag 14 september a.s. feestelijk en sportief gaan inluiden. 
Ze hebben er heel veel zin in, want het belooft een mooi seizoen te worden. Raptim 
zit namelijk in de lift; niet alleen de senioren timmeren aan de weg, ook bij de jeugd 
gaat het crescendo. Er is zelfs een recordaantal teams ingeschreven bij de nationale 
voetbalbond, de KNVB.

Bij Raptim zijn inmiddels 25 jeugdteams 
actief waarover men bij de vereniging 
bijzonder tevreden is en dus kan men met 
een gerust hart naar de toekomst kijken. 
Ze zijn allemaal klaar voor de competities 
waarin ze willen vlammen, maar eerst is 
er nog die gezellige seizoensopening zoals 
ze dat al tientallen jaren doen. Volgens 
René Horsman (links op de foto) van de 
activiteitencommissie blijft dat ook zo, 
want het is altijd zeer geslaagd. “Vanaf 
2015 organiseren we heel veel tijdens de 
seizoensopening en dat bevalt erg goed. 
Het is dus echt een vaste traditie” Er is 
van alles te doen: een gezellige borrel, een 

barbecue, er worden teamfoto’s gemaakt, 
er is een springkussen aanwezig en er is een 
jeugdsponsorloop waarvan de opbrengst 
naar de inrichting van de nieuwe Raptim-
materiaalloods gaat.

Raptim en jeugd, ze zijn onlosmakelijk met 
elkaar verbonden. Bestuurslid jeugdzaken 
Patrick Schipper  (rechts op de foto) is dan 
ook erg trots op wat er is gerealiseerd. Al 
jaren zijn we bezig om onze jeugdopleiding 
verder te professionaliseren en hierin maken 
we mooie stappen.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Reinders Assurantiën Najaarstocht 
rondom de Kibbelkoele in Noord-Sleen

De herfst komt eraan en bij menig toerfietser die graag op een racefiets zit, gaat 
het dan een beetje kriebelen, want blubber, guur weer en andere herfstachtige 
taferelen komen er dan weer aan. Ideaal voor de liefhebber van atb-tochten. 
Mountainbikevereniging Bushbikers uit Sleen speelt op deze mensen in en 
organiseert al meerdere jaren een atb-tocht door de bossen rondom de Kibbelkoele in 
Noord-Sleen. Dat doet men ook op zondag 13 oktober a.s. als de Reinders Assurantiën 
Najaarstocht 2024 wordt verreden.

Die dag kan er bij Restaurant en 
Zalencentrum Wielens in Noord-Sleen 
worden gestart voor één of meerdere 
lussen. De kortste afstand is 31 en de 
langste honderdtwintig kilometer. Men 
kan tussen 8.30 en 10.30 uur starten en 
betaalt € 12,- per persoon. Leden van 
de NTFU krijgen € 2,- korting via de 
voorinschrijving. Gertjan Sikkenga (foto) is 
bestuurslid van de toertochtcommissie van 
de mountainbikevereniging en organiseert 
de tocht samen met andere vrijwilligers 
van de vereniging al meer dan twintig jaar. 
“We doen het altijd graag en krijgen vaak 
lovende reacties van de deelnemers. Dit 

wordt door ons enorm gewaardeerd.” De 
organisatie doet daarom ook graag iets terug 
om het de deelnemers een stuk aangenamer 
te maken. “Iedereen krijgt na afloop een 
broodje hamburger en bij de start een uniek 
stuurbordje.’

Over een lekkere herfstachtige versnapering 
gesproken: alle lussen komen bij de rijk 
gevulde verzorgingspost waar deelnemers 
zich met heerlijke snacks en drankjes voor 
de volgende lus kunnen opladen. “Onze 
verzorgingspost is de perfecte plek om even 
bij te komen en u klaar te maken voor meer 
avontuur.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Bert Finke uit Zandpol wil Slag bij Ane 
meer aandacht geven
De Slag bij Ane vond in 1227 plaats en is een heel ingrijpende gebeurtenis geweest. 
Toch is die bij veel mensen redelijk onbekend en dat kan volgens schrijver en 
onderzoeker Bert Finke uit Zandpol niet de bedoeling zijn. Mede hierdoor en 
vanwege het feit dat het over drie jaar achthonderd jaar is geleden dat deze slag in het 
Overijssels gehucht net onder Coevorden plaatsvond maakt hij zich er samen met vele 
anderen sterk voor een boek over deze slag te laten schrijven en wil hij uitzoeken waar 
het slagveld precies was.

Historici, archeologen en historische 
geografen
In het najaar van dit jaar zal hij er met 
een aantal mensen aan beginnen: historici, 
archeologen en historische geografen die aan 
de hand van vier thema’s de mogelijkheden 
voor het doen van nieuw onderzoek of 
tenminste het verkrijgen van nieuwe inzichten 
in het verloop en de betekenis van - de slag 
bij Ane na te gaan. Wie weet kan er uit de 
uitkomsten een congres in 2027 ontstaan 
waarbij van alles in het kader van de slag 
kan laten zien en verteld. Er kunnen dan 
eventueel tal van facetten worden gekoppeld.

Zes mogelijke locaties
De vier thema’s die men zal behandelen 
zijn de veldslag bij Ane, het conflict met 
de Drenten als boerenoorlog, adelsconflict, 
Kruistocht of een combinatie, de netwerken 
van de twee partijen: amici, affines et 
auxiliatores (medestanders, verwanten en 
bondgenoten) en de nagedachtenis van Ane 
en de oorlog tegen Drenthe en Coevorden. 
Het zal overigens nog een fikse kluif worden 
de exacte locatie vast te stellen. Finke is al 
zover dat hij zes mogelijke locaties heeft 
weten ‘vast te stellen’. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Persbericht voor StadsKrant Coevorden?

Mail het naar har@regiomagazine.nl
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Oogstmarkt voor tuinliefhebbers in Oosterhesselen

Liefhebbers van tuinen kunnen op zaterdag 14 september a.s. hun harten ophalen in 
Oosterhesselen als in het Zuster Mohrpark een oogstmarkt plaatsvindt. Sinds 2016 is 
het een goed bezocht jaarlijks evenement dat door Plaatselijk Belang Oosterhesselen 
in samenwerking met vrijwilligers van het Zuster Mohrpark dat de stichting beheert 
wordt georganiseerd.

De oogstmarkt is gratis toegankelijk en 
hoewel die voor iedereen bestemd is, is 
de markt er in het bijzonder voor ‘echte 
tuinmensen’: mensen die een groentetuin 
hebben bijvoorbeeld of mensen die van 
tuinen houden. Het is volgens Jan Pier 
Cleveringa, een van de vrijwilligers van het 
Zuster Mohrpark, dan ook echt een gezellig 

samenzijn als al die mensen bij elkaar komen. 
“Onder het genot van koffie met iets lekkers 
erbij kunnen mensen bijpraten en gezonde, 
lokale producten kopen. Dat is ook het doel 
van de markt.”

Ook voor de ouderen is het volgens hem 
goed even naar buiten te gaan door een 

wandelingetje naar de markt en het park 
te maken. Er is dus sprake van een prima 
wisselwerking.”

Tussen 9.30 en 13.00 uur kunnen bezoekers 
in het Zuster Mohrpark voor de oogstmarkt 
terecht. De markt is vrij toegankelijk en 
veel mensen uit Oosterhesselen met een 
groentetuin staan dan voor u klaar om van 
allerlei lekkers en gezonds te verkopen: 
groente, fruit, pompoenen en sierkalebassen 
zijn ook deze keer voorradig. Cleveringa 
verklapt alvast dat er nog veel meer is. “Via 
lokale agrariërs betrekken wij eetaardappelen, 

uien, biologisch geteelde slabonen, wortelen, 
eetbare pompoenen en andere seizoen 
producten. De plaatselijke imker komt met 
honing, jam en ingemaakte zoetzuur.

Verder worden er stekplantjes, tuin-, 
terras- en kamerplanten en zelfgemaakte 
bloemstukken verhandeld. Ook de naburige 
melktap komt naar de markt met verse zuivel, 
zelfgemaakte toetjes en ijs.” De opbrengst 
is voor het park om andere activiteiten mee 
te organiseren. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)
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Ontdek Footprints: Uw Voeten, Onze Passie!
Footprints in Hardenberg is dé specialist in schoenen en podologie. 
Heb je last van voetproblemen of ben je op zoek naar comfortabel 
schoeisel dat bijdraagt aan jouw welzijn? Dan ben je bij Footprints 
aan het juiste adres. Het verkopend personeel en podoloog (en 
eigenaar) Harry Klunder staan klaar om je te helpen met hun 
jarenlange ervaring en deskundige kennis. 

Wie zijn wij?
‘’Footprints is meer dan alleen 
een schoenenwinkel. Wij zijn een 
toegewijd team van specialisten 
inclusief een medisch pedicure 
die zich richt op het welzijn van 
jouw voeten. Ons doel is om 
mensen te helpen de juiste balans 
te vinden tussen stijl, comfort 
en gezondheid. Met een breed 
assortiment aan hoogwaardige 
schoenen en een gespecialiseerde 
podologische praktijk bieden we 
een complete oplossing voor al uw 
voetgerelateerde klachten’’, zegt 
Klunder.

Waarom kiezen voor Footprints?
‘’Bij Footprints geloven we dat 
goed schoeisel essentieel is voor 
de algehele gezondheid en welzijn. 
Slecht passende of ongemakkelijke 
schoenen kunnen leiden tot 
allerlei problemen, zoals rugpijn, 
knieproblemen, en natuurlijk 
voetklachten. Daarom bieden wij 
schoenen aan die zowel modieus 
als functioneel zijn, zodat je er 
niet alleen goed uitziet, maar zich 

ook goed voelt. Onze schoenen 
zijn zorgvuldig geselecteerd op 
basis van kwaliteit, comfort en 
duurzaamheid. We werken samen 
met gerenommeerde merken als 
Durea, Wolky, Xsensible, Hartjes, 
Waldlauffer die bekend staan om 
hun vakmanschap en innovatie. 
Of je nou op zoek bent naar 
stijlvolle, comfortabele dagelijkse 
schoenen of ondersteunende 
wandelsportschoenen, bij 
Footprints vind je altijd wat je  
nodig hebt.’’

Podoloog Harry Klunder
Podoloog, Harry Klunder heeft 
meer dan twintig jaar ervaring in de 
podologie. Hij is gepassioneerd over 
het helpen van mensen om weer 
pijnvrij te lopen en hun mobiliteit 
te verbeteren. Harry begrijpt 
dat elke voet uniek is en dat een 
persoonlijke aanpak noodzakelijk 
is om de beste resultaten te 
bereiken. Bij Footprints biedt 
Harry Klunder een breed scala aan 

podologische diensten, waaronder 
voetonderzoeken, houdingsanalyses, 
en op maat gemaakte inlegzolen. 
Zijn holistische benadering zorgt 
ervoor dat niet alleen voetklachten 
worden verholpen, maar dat ook 
de onderliggende oorzaken worden 
aangepakt.

Podologische diensten
Een uitgebreid voetonderzoek is de 
basis van een goede behandeling. 
Harry Klunder onderzoekt de 
voeten grondig om eventuele 
afwijkingen of problemen op te 
sporen. Hierbij wordt gekeken 
naar de stand van de voeten, de 
verdeling van gewicht en eventuele 
drukpunten. Door middel van een 
ganganalyse kan Harry Klunder 
zien hoe je loopt en waar eventuele 
problemen zich voordoen. Dit 
helpt bij het identificeren van 
afwijkingen in jouw looppatroon 
die kunnen bijdragen aan voet- en 
houdingsproblemen. Soms is een 
standaard schoen niet voldoende 
om voetproblemen te verhelpen. 
In dat geval kan Harry Klunder 
op maat gemaakte inlegzolen 
aanbevelen. Deze zolen worden 
specifiek ontworpen om uw 
voeten de juiste ondersteuning te 
geven, wat kan helpen om pijn te 
verminderen en uw houding te 
verbeteren. Binnen de steunzolen 
wereld zijn er diverse methodes 
en Harry is mede door zijn 

docentschap bekend met al deze 
methodes waardoor er meerde 
wegen zijn naar de oplossing. 
Of het nu gaat om platvoeten, 
hallux valgus, hielspoor, of andere 
voetklachten, Harry Klunder heeft 
de expertise om jou te helpen. Met 
een combinatie van praktische 
tips, oefeningen, en indien nodig, 
medische hulpmiddelen, zorgt hij 
ervoor dat jouw klachten effectief
worden aangepakt.

Assortiment schoenen
Bij Footprints vind je een breed 
scala aan schoenen die niet alleen 
stijlvol zijn, maar ook rekening 
houden met uw voetgezondheid. 
Ons assortiment is speciaal 
geselecteerd om te voldoen aan 
de hoogste eisen op het gebied 
van comfort en ondersteuning. 
‘’Wij bevinden ons wel in de 
comfort markt wat inhoud dat we 

ons assortiment niet richten op 
de stijlvolle mode. Onze merken 
staan bekend om hun innovatieve 
ontwerpen en het gebruik van 
hoogwaardige materialen die lang 
meegaan. Bovendien hebben 
we schoenen in verschillende 
breedtematen, zodat je altijd 
een paar vindt dat perfect bij 
uw voeten past. Veel mensen 
onderschatten het belang van 
goed schoeisel. Slechte schoenen 
kunnen leiden tot een scala aan 
gezondheidsproblemen, van  
simpele blaren tot ernstige 
aandoeningen zoals hielspoor of 
gewricht problemen. Bij Footprints 
begrijpen we dat een goede 
pasvorm en de juiste ondersteuning 
essentieel zijn om deze problemen 
te voorkomen maar we lossen 
natuurlijk niet alles op er wordt ook 
vaak wat van de cliënt of klant zelf 
verwacht.’’

Bent u klaar om uw voeten de 
aandacht te geven die ze verdienen?

Kom dan langs bij Footprints en ervaar zelf de voordelen van onze 
deskundige begeleiding en hoogwaardige producten. Maak nu een 
afspraak met Harry Klunder op www.foot-prints.nl of telefonisch  
06 - 14 94 88 88 / 0523 - 26 52 31 voor een uitgebreide voetanalyse 

en ontdek hoe Footprints je kan helpen om pijnvrij en 
comfortabel te lopen.

Bezoek ons vandaag nog!

Oosteinde 22  |  Hardenberg
0523 - 265 231  |  info@foot-prints.nl

www. foot-prints.nl
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Heel september bij alle vestigingen van Virena Autogroep in Groningen en Drenthe
Picanto Parade, tijdelijk duizend euro extra korting op zo goed als nieuwe Kia 
Picanto’s
door Jan Johan ten Have
GRONINGEN/DRENTHE - Heel 
september is er bij Virena Autogroep 
Picanto Parade. De hele maand krijgen 
klanten bij de Kia-dealer voor Groningen 
en Drenthe bij aankoop van een gebruikte 
Kia Picanto duizend euro extra korting. 
“Wij hebben voor deze actie meer dan 
honderd gebruikte Picanto’s op voorraad, 
waarvan een groot deel jong gebruikt, uit 
2022 en 2023”, vertelt verkoper Thorin van 
Staalduinen. 

De Picanto is hét compacte model van Kia: 
strak en stijlvol, zuinig en bomvol handige 
en slimme functies. Bovendien heeft de Kia 
Picanto de grootste bagageruimte in zijn 
klasse. "Niet voor niets is de Kia Picanto een 
zeer populair model", zegt Thorin.

Ook voor de shortlease is de Kia Picanto een 
bijzonder gewild model. Virena Autogroep 
leverde de afgelopen jaren vele Picanto’s 
voor deze vorm van lease, waarbij de auto 
na één of  enkele jaren wordt ingeruild. 
Door het succes van deze leaseconstructie, 
heeft Virena Autogroep nu een grote 
voorraad jonge gebruikte Picanto’s met lage 
kilometerstanden: “Al deze Picanto’s zijn 
dus door ons zelf  nieuw geleverd. Ze zijn 
zakelijk gebruikt en dus goed onderhouden. 
Er zijn zelfs auto’s bij die zo jong zijn, dat 
ze hun eerste onderhoudsbeurt nog moeten 
krijgen. Die nemen wij uiteraard mee bij de 
afleverbeurt.”

Goedkoopste van Nederland
Tijdens de Picanto Parade is de prijs die op 
elke auto wordt vermeld de rijklare prijs. 
Er komen dus geen extra kosten bij. Voor 
dat bedrag krijgt de klant de auto inclusief  
afleverbeurt, het resterende deel van de zeven 

jaar fabrieksgarantie, een volle tank brandstof  
én een jaar pechhulp Europa. “Met deze 
rijklare prijzen zijn wij tijdens de Picanto 
Parade de goedkoopste van Nederland”, 
weet Thorin. “De Picanto Parade maakt 
het mogelijk om in een zo goed als nieuwe 
Kia Picanto te rijden voor een wel zeer 
aantrekkelijke prijs.”

Virena Autogroep
Virena Autogroep is dé Kia-dealer voor 
Groningen en Drenthe. Klanten kunnen 

er terecht voor nieuwe en gebruikte 
Kia’s, totaalonderhoud, verzekeringen, 
schadeherstel en Kia Charge laadpalen 
inclusief  zonnepanelen. De roots van 
het bedrijf  liggen in de regio, het bedrijf  
is in Stadskanaal opgericht door Gerrit 
van Staalduinen, die nog altijd eigenaar is 
van Virena Autogroep. “Hoewel wij zes 
vestigingen hebben, staan we nog altijd 
dicht bij onze klanten”, vertelt Thorin. “Wij 
kennen onze klanten, niemand is bij ons 
een nummer. Wij zijn en blijven gewoon en 

maken graag even een praatje onder het genot 
van een kop koffie of  thee.” 

Virena Autogroep is te vinden in Emmen, 
Assen, Stadskanaal, Winschoten, Groningen 
en Ten Boer. Laatstgenoemde vestiging 
sluit op 1 oktober de deuren. Thorin: “De 
vestigingen Ten Boer en Groningen liggen 
op slechts enkele kilometers van elkaar. We 
houden de kosten van onze organisatie graag 
laag en blijven onze klanten in de regio Ten 
Boer op korte afstand van dienst.
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Kamst Mode verbouwt in Nieuw-Amsterdam en breidt verder uit
“Blije en vrolijke medewerkers is de sleutel tot succes”

Kamst Mode in Nieuw-Amsterdam heeft een grondige verbouwing 
achter de rug. In zes weken tijd onderging met name de pui een 
indrukwekkende metamorfose. Hoewel het niet altijd van een leien 
dakje ging, mag het resultaat er zijn. Bas Kamst is trots op het 
resultaat en vertelt over zijn visie en over de uitbreiding, want begin 
volgend jaar opent Kamst Mode opnieuw een nieuwe vestiging. ‘’We 
hebben een bedrijf overgenomen. Later dit jaar gaan we bekend 
maken waar we ons gaan vestigen’’. 

Huiskamergevoel in modern 
jasje
‘’Het werd tijd voor een update van 
de winkel in Nieuw-Amsterdam en 
we wilden wat met de kleurbeelden 
doen. Belangrijke reden om de 
pui aan te pakken was zeker ook 
het energiezuiniger maken van 

het pand. Het was al de tweede 
grondige verbouwing in tien jaar. 
Tot voor kort was er sprake van 
enkel glas en de isolatie liet ook te 
wensen over. We hebben zes weken 
lang heel hard gewerkt en hebben 
onderweg flink wat tegenslagen 
gehad. Het zal de mensen niet 

ontgaan zijn dat de luifel voor de 
zaak weg is. Dat is voor de mensen 
wel even wennen, maar ondertussen 
horen we eigenlijk alleen maar 
positieve reacties op de verbouwing. 
De winkel ademt nog steeds het 
huiskamergevoel. We hebben 
het echter in een modern jasje 
gestoken’’, zegt Kamst.

Stabiele factor
Kamst Mode heeft ondertussen 
vestigingen in Coevorden, Dalfsen, 
Emmen,, Hardenberg en dus 
Nieuw-Amsterdam. In een wereld 
waarin winkels even snel geopend 
als gesloten worden, is Kamst 
Mode een stabiele factor. ‘’In 
onze ogen maken de medewerkers 
het verschil. Wij zetten dan ook 
nadrukkelijk in op de ontwikkeling 
van de eigen medewerkers. Niet 
voor niets hebben we een eigen 
opleidingsacademie. Het is simpel: 
jij wilt toch ook graag geholpen 
worden door blije en vrolijke 
mensen? Aan ons om ervoor te 
zorgen dat de medewerkers zich 
prettig voelen en plezier uitstralen. 

Dat maakt echt het verschil’’, zegt 
Kamst. ‘’Medewerkers moeten zich 
steeds kunnen blijven ontwikkelen. 
Binnen onze organisatie is dat een 
rode draad . Wij kijken naar het 
individu en benutten de sterke 
punten van onze medewerkers. 
We bieden trainingen en adviezen. 
Als iemand hier komt werken, dan 
krijgen ze alle tools aangereikt om 
zich tot een goede verkoper te 
ontwikkelen.’’

Kers op de taart
Door vast te houden aan de 
visie blijft Kamst Mode zich 
ontwikkelen. ‘’In februari openen 
we een nieuwe vestiging in de buurt. 
Voor ons voelt dat echt als de kers 
op de taart’, vertelt Bas. ‘’Je moet 
als ondernemer ook realistisch zijn. 
De kosten stijgen in alle opzichten 
en om dan door te kunnen groeien 
heb je schaalgrootte nodig.’’ Kamst 
is een optimist, zonder de realiteit 
uit het oog te verliezen. ‘’Misschien 
dat we in de toekomst onze 
vleugels nóg wel verder uitslaan. 
Misschien ook niet. De markt blijft 

onvoorspelbaar, de consument 
is anders en de maatschappij 
verandert. De invloed van social 
media moet je niet onderschatten. 
Het blijven onvoorspelbare 
elementen en wie weet moeten 
we in de toekomst wel inkrimpen. 
Voorlopig echter, staan we als 
een huis. We gaan dan ook op de 
ingeslagen weg voort en blijven 
investeren in onze medewerkers. 
Dat is in onze ogen de sleutel tot 
succes.’’

Kamst Mode is gevestigd aan   
de Vaart Z.Z. 54 in  
Nieuw-Amsterdam.  
Telefoon: 0591 - 55 13 10.  
Zie ook de website  
www.kamstmode.nl. (StadsKrant 
Coevorden/Vincent Muskee)



24 September 2024StadsKrant Coevorden



25 September 2024StadsKrant Coevorden



26 September 2024StadsKrant Coevorden



27 September 2024StadsKrant Coevorden

Harald Guttink uit Coevorden fietste Mont 
Ventoux op
Doel: zoveel mogelijk geld ophalen voor kankerbestrijding

Harald Guttink (foto) uit Coevorden is fervent fietser en heeft al heel 
wat kilometers in de benen. Sinds zijn negende is de nu 39-jarige 
al veelvuldig op het stalen ros te vinden met als doel een leuke 
bezigheid te hebben en gezond bezig te zijn. Inmiddels fietst hij 
nadat hij het een tijdje iets rustiger heeft aangedaan op fietsgebied 
ook met een andere insteek, want hij wil geld ophalen voor Groot 
Verzet Tegen Kanker.

Helaas is Guttink in aanraking 
gekomen met kanker in zijn nabije 
omgeving. In dat kader beklom 
hij op vrijdag 6 september jl. de 
Franse berg Mont Ventoux. Samen 
met duizenden anderen deed hij 
het terwijl een dag eerder heel 
veel wandelaars de gigantische 
berg beklommen. Voor Guttink 
was het niet de eerste keer, want 
in 2012 reed hij de berg ook al 

eens omhoog. Naast heel veel 
geld inzamelen had hij ook een 
persoonlijk doel: “Mijn doel was om 
zoveel mogelijk geld in te zamelen 
voor onderzoek tegen kanker, maar 
sportief gezien wilde ik na vele 
uren, dagen en weken training de 
berg binnen anderhalf uur omhoog 
fietsen en daarin ben ik geslaagd.”

De Coevordenaar is al twintig jaar 
lid van Wielerclub 1978 Coevorden 
waarmee hij met grote regelmaat 
zijn trainingsritjes rijdt. Ook rijdt 
hij grotere toertochten en is hij 
een man van de lange adem. “Het 
is een leuke vereniging waarbij 
gezellige fietsritten voorop staan. 
Er zijn verschillende snelheids- en 
leeftijdsgroepen en tevens hebben 
we een actieve damesgroep.”

Doneren kan nog tot en met 
30 september a.s. via https://
www.grootverzettegenkanker.nl/
fundraisers/harald-guttink. Tot 
nu toe heeft Guttink ongeveer € 
2.000,- bij elkaar gefietst. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

‘Duitse-Hollandse’ dag in 
Coevorden op 3 oktober a.s.
Op donderdag 3 oktober a.s. is de voertaal in de Coevorder 
binnenstad niet voornamelijk Nederlands, maar ook Duits. Het zal 
zo’n beetje ‘fifty fifty’ zijn, want die dag is er namelijk de ‘Duitse-
Hollandse’ dag in de Ganzenstad. 3 oktober betekent De Dag van 
de Duitse Eenheid en omdat bijna iedere Duitser die dag vrij is gaan 
ze vaak naar Nederland om iets te doen te hebben.

Activiteitencoördinator Willem 
de Bie en Centrummanager 
Edwin Boomstra  van het 
Centrummanagement Coevorden/
Buro Binnenstad Coevorden 
tekenen beide voor de organisatie 
van het evenement dat voor de 
tweede keer zal plaatsvinden. 
Vorig jaar stond het eerste op 
het programma en het was een 
zeer geslaagde dag met tal van 
activiteiten, lekkernijen en sfeer. 
Dat zal nu niet anders zijn, legde 
Willem de Bie van de organisatie 
uit. “Het was echt heel leuk vorig 
jaar. We merkten dat wel aan de 
leuke, enthousiaste reacties van de 
bezoekers. Het deed ons goed, want 
we wilden en willen de Duitsers 
laten genieten van deze dag.”

De organisatie slaagde daarin prima 
door voor veel variatie te zorgen, 
iets dat men in 2024 ook weer doet. 
Een braderie, veel entertainment 
in de vorm van livemuziek, diverse 
‘Hollandse’ attracties zoals een 
draaimolen, bungeejumpen en 
springkussens, maar er kan ook 
van heerlijke etenswaren worden 
genoten: oliebollen, poffertjes, 
paling en uiteraard patat met een 
kroket of frikandel zijn te koop.

De Bie rekent net als vorig jaar op 
veel bezoekers. “Vorig jaar waren 
er meer dan drieduizend en dat 
aantal hopen we nu ook weer te 
halen. We verwachten zeker een 
grote opkomst. Parkeren is geen 
probleem, want er is plek zat.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Herfstbraderie in Coevorden was 
gezellig
Op zaterdag 7 september jl. was er een gezellige herfstbraderie in 
het Coevorder stadscentrum dat door de activiteitencoördinator en 
de activiteitencommissie van het Centrummanagement Coevorden/
Buro Binnenstad Coevorden werd georganiseerd. Willem de Bie is 
de coördinator in deze en kijkt op een prima verlopen dag terug.

We organiseren heel wat 
evenementen en activiteiten in 
Coevorden en meerdere keren 
per jaar is er een braderie of 
andere markt. Vaak trekken ze 
veel bezoekers en het aantal 
standhouders is ook prima 
vertegenwoordigd met meestal 75 
tot honderd stands. Deze keer was 
dat ook zo en was de herfstbraderie 
er een die ook goed werd bezocht.”

Zoals een goede braderie betaamt 
was er voor volop variatie gezorgd 
en werd er dus van alles te koop 
aangeboden: speelgoed, kleding, 
decoratie-artikelen, boeken 
en uiteraard heel veel lekkere 
versnaperingen. Omdat het weer 
goed was, profiteerde de binnenstad 

ook van het grote aanbod mensen: 
een vol terrasje, een koffie met 
gebak, een lunch of even een 
lekkere bak patat, ook dat was de 
herfstbraderie Coevorden en dus 
was iedereen tevreden.

De Bie geniet altijd van het 
organiseren van evenementen 
en dat was nu ook zo. Hij zal er 
dan ook vrolijk mee verdergaan. 
“Het is goed voor de stad dat we 
veel organiseren en dat er veel 
mensen op afkomen. Dat moet zo 
blijven en dus continueren we ons 
aanbod en zoeken we altijd naar 
mogelijkheden dit te variëren en uit 
te breiden.” (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Muziektheater De Vlinderprinses in Zweeloo heeft 
Randstad niet nodig

Het was een prachtige primeur in Zweeloo: het muziektheater De 
Vlinderprinses dat na een try-out maar liefst zes voorstellingen 
kende. Op 3 september was de eerste en op de slotdag op zondag 8 
september werd de reeks afgesloten. Duizenden mensen bezochten 
de voorstellingen en er waren er bij die hem twee keer zagen: het 
zegt veel over het succes van De Vlinderprinses.

De Vlinderprinses, oer-Drents, 
‘Sweel’ en omgeving puur en 
gebaseerd op een historische 

gebeurtenis op de zuides in het 
dorp maakte het dat het stuk voor 
en door Zweeloo en omgeving 

ontstond. Bovendien wilde men 
de mensen naast veel plezier ook 
het verleden van Zweeloo niet 
onthouden. De organisatie, stichting 
Ter Klinke, kijkt dan ook terug 
op een geweldige week: “Het was 
prachtig om te doen en beleven 
omdat het geweldig is om van een 
bestaand gegeven in een natuurlijke 
omgeving met lokaal en regionaal 
talent een unieke voorstelling 
te maken die voor zowel de 
deelnemers als de bezoekers een 
onuitwisbare indruk achterlaat.”

Met elkaar zijn ze er trots op 
Drent te zijn en het ook zonder 
‘hulp’ van anderen kunnen. “Het 
laat zien waar wij in Drenthe toe 
in staat zijn, we daar de randstad 
niet persé voor nodig hebben 
en wat we in gezamenlijkheid 
voor elkaar kunnen krijgen.” Dat 
bleek, want met een organisatie, 
een grote schare vrijwilligers, vele 
andere ‘partijen’ uit het dorp en de 
omgeving, een geweldige kennis 
van hoe een dergelijk stuk op te 
voeren, prachtige muziek, prima 
vertellers en scholieren die erbij 
waren betrokken liet men zien iets 
heel groots voor elkaar te kunnen 
krijgen.

Op de foto: links Harm Dijkstra en 
rechts Gerrit Hegen (beiden van de 
organisatie) (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)









Daan van Dijk trots en blij weer terug te zijn bij 
‘zijn Germanicus’

Daan van Dijk speelde jarenlang in het eerste elftal van het Coevorder Germanicus, 
maar vorig seizoen werd hij er node gemist. Van Dijk speelde toen bij WKE’16 uit Em-
men en deed dat in de eerste klasse. Voor hem was dat een mooie ervaring al was het 
voor hem en het team jammer dat er degradatie volgde en dus speelt hij dit seizoen 
met Germanicus tegen zijn vorige club.

Germanicus beleefde een degelijk seizoen, 
maar niet veel meer dan dat en dus hoopt 
de centrale verdediger die ruim tien jaar in 
het eerste speelde dat zijn team mee gaat 
doen voor promotie. 

“We hebben een prima trainer in de per-
soon van Erwin van Oosten die dezelfde 
speelwijze als de trainer van vorig seizoen 
bij WKE, Nico Haak, hanteert. Dat bevalt me 
wel en we hebben een mooie selectie. We 
moeten mee kunnen doen en als we er lang 
bij blijven staan dan moeten we voor het 
kampioenschap gaan.”

Samen met zijn vriendin Yvette woont hij 
nog altijd in Emmen en zijn ze in blijde 
verwachting van een kindje. Het kan dus 
een prachtjaar voor Van Dijk worden: een 
baby én promotie met de geel-zwarten. “Ik 
ben trots en blij dat ik het mooie shirt van 
Germanicus weer aan mag trekken, maar 
ben ook dankbaar dat ik bij WKE een kans 
heb gekregen. Ik speelde er heel vaak in de 
basis en heb prachtige wedstrijden tegen 
SVBO, DZOH en onder meer PKC gespeeld.” 
Nu richt hij zich weer op de Coevorder 
vereniging die in de toekomst wat hem 
betreft terug moet naar de eerste klasse. 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Volgens Bart Heerkes moet Germanicus 2  
net als het vlaggenschip een stabiele  
eersteklasser worden
Bart Heerkes speelde al bij meerdere clubs en is dit jaar 
weer speler van het tweede elftal van Germanicus uit 
Coevorden. Een voetbalnomade is hij nog net niet, maar 
hij ‘zat wel overal’. De geboren en getogen Schoonebeker 
begon bij de jeugd van SC Oranje en Minjak die toen sa-
menspeelde. Later verkaste hij naar SC Union Emlichheim 
in Duitsland en vv Boerakker om op zijn zeventiende bij 
Germanicus terecht te komen. 

Vervolgens is hij die club altijd trouw gebleven. Wél maakte 
hij nog een uitstapje van twee jaar naar SVV’04, maar bleef 
de Coevorder club hem trekken en bleef hij er. Inmiddels 
speelt hij alweer enkele jaren in het tweede. Daarin fun-
geert hij meestal als aanvallende middenvelder.  “Inmiddels 
ben ik gelegenheidsspits en dat bevalt me wel. Het is een 
mooi team dat twee seizoenen geleden in het leven werd 
geroepen. Eigenlijk als vangnet voor het eerste en na een 
stroeve start gaat het nu beter.” 

Er was namelijk veel blessureleed en de selectie was te 
smal. Nu lijkt die met zestien spelers heel aardig te zijn 
ingevuld en moet het team hogere ogen in de Reserve 
Tweede Klasse kunnen gaan gooien dan in de voorbije sei-
zoenen. “Ons doel is gespiegeld aan de doelstelling van het 
eerste en dus een stabiele Reserve Eersteklasser te worden. 
Dat moet je ook van een club met zoveel historie en poten-
tie als Germanicus verwachten.” Aan de sfeer zal het niet 
liggen, want dat is zelfs een reden van de kracht binnen 
het team. Heerkes gaat voor een topklassering. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)





Sencer Soy hoopt dat FC Coevorden onder 19 zich 
kan handhaven 
Sencer Soy is zeventien jaar, lid van Ger-
manicus en speler van SJO FC Coevorden 
JO19-1, het team waarmee hij in 2023/24 
een degradatie en promotie meemaakte: 
van de Hoofdklasse naar de eerste klasse 
en uiteindelijk weer terug. Soy, wil zich 
met zijn team deze keer wél handhaven in 
de Hoofdklasse en zal zich ook richten op 
het spelen in het eerste elftal van Germa-
nicus.

In dat team maakte hij vorig seizoen zijn 
basisdebuut en dus was hij maar wat blij. “Ik 
hoop dit seizoen ook weer wat minuten te 
mogen maken en uiteraard richt ik me op de 
JO19, want dat is het team waarvoor ik speel. 
We gaan nu voor handhaving, maar uiter-
aard hoop ik dat we zo hoog mogelijk gaan 
eindigen.” Als dat lukt dan is het team vrij 
snel verzekerd van klassenbehoud hetgeen 
erg belangrijk is voor de club, zo gaf Soy aan. 
Hij pleit voor een goede ontwikkeling van 
jeugdspelers bij Germanicus en de samen-
werkende jeugdafdeling met CSVC die als 
SJO FC Coevorden door het leven gaat. 

Voetballen is zijn lust en zijn leven en dus 
hoopt Sencer Soy dat hij dat zoveel mogelijk 
kan doen. Kunstgras zou dus een geweldige 
uitkomst zijn, maar hierover is bij de club 
geen beschikking. “Veel mensen van clubs in 
gemeente Coevorden zouden het waarderen 
om een kunstgrasveld te krijgen, omdat in de 
winterperiode vanwege de meestal slechte 
gesteldheid van de velden vaak niet kan 
worden gevoetbald. Zelf zou ik dat ook heel 
fijn vinden.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)



Bart Turien hoopt dat 
CSVC kan gaan vlammen
Als er één speler is die in dezelfde adem met CSVC uit Coevorden kan worden genoemd 
dan is het Bart Turien wel. De controlerende middenvelder speelt al anderhalf decen-
nium in het eerste en gaat als het aan 
hem ligt nog wel enige tijd door. Met zijn 
34 jaar moet dat ook kunnen, want hij is 
nog fit en geniet elke keer weer als hij de 
grasmat betreedt. 

Of dat nu voor een training of een wed-
strijd is, is Turien om het even. Vroeger als 
kind genoot hij al van ‘een balletje trap-
pen’. Dat deed hij bij de buren van Ger-
manicus. “Toen ik bij de senioren moest 
spelen, koos ik voor CSVC en ik ben er dus 
altijd gebleven. Hij maakte er zowel mooie 
als minder mooie momenten mee. Een van 
die mindere is de degradatie van twee sei-
zoenen geleden waardoor CSVC nu in de 
vierde klasse speelt. Vorig seizoen bleek 
het lastig daar meteen weer uit te komen. 
“We hoopten lang mogelijk bovenin mee 
te doen en een periode te pakken, echter 
waren we een paar wedstrijden voor het 
einde al uitgespeeld. We waren veilig en 
konden ook geen periode meer pakken.”

En dus moet het anders. Hoe CSVC dat 
gaat doen weet Turien wel. “We moeten 
vooral constanter zijn en dan kunnen we 
mogelijk lang meedoen. Dat is ook ons 
doel en dan met name het halen van een 
prijs.” Hij zou graag ook op kunstgras 
voetballen, onder meer omdat er dan bij 
slecht weer kan worden doorgetraind.  Hij 
betreurt het dan ook dat de gemeente 
Coevorden volgens hem niet in kunst-
grasvelden wil investeren.” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)



Jesse Assen hoopt met CSVC 2 stabieler te  
kunnen zijn
CSVC 2 speelt ook komend seizoen in de Reserve Derde Klas-
se nadat het team een enigszins roerig jaar achter de rug had. 
Trainer Mark Genegel stapte na de eerste wedstrijd al op bij 
Coevordenaren, maar daarna pakte men de draad goed op en 
namen Michel Groote en Herald Benjamins het over. Eenvou-
dig ging het echter niet en het team waarin de 31-jarige Jesse 
Assen speelt had te maken met veel pech: blessures en enige 
wisselingen van spelers. Uiteindelijk liep het nog redelijk af 
en werd in ieder geval handhaving gerealiseerd.

Assen is er al jaren bij. Vroeger speelde hij dan wel bij 
Germanicus, maar na zijn jeugdperiode aldaar toog hij naar 
de buren en kwam hij er in het tweede te spelen. Voor 
hem was het nooit een straf, want altijd genoot hij van het 
uitkomen voor het team. Dat doet hij in de rol van centrale 
verdediger. Wat hem betreft moet het wel een stukje beter 
dan vorig seizoen en dat is zeker ook haalbaar als het aan 
de Coevordenaar ligt. “We hopen een wat stabielere basis 
te hebben en ook een goede ondersteuning te kunnen 
zijn voor het eerste. Met ons team hoop ik bovenin mee te 
draaien.”

Ieder team wil natuurlijk kampioen worden, maar ook bijna 
iedereen zegt niet gauw dat ‘zijn elftal dat zomaar even 
wordt’. Assen ook niet, maar het is wél een droom van hem. 
“Het zou geweldig zijn als we met het tweede weer een 
keer kampioen kunnen worden.” Uiteraard hoopt hij ook 
het beste voor het eerste elftal. “Ik hoop dat het eerste elf-
tal kampioen wordt.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Jelmer Weerts hoopt dat FC Coevorden onder 19 
weer kampioen wordt
Enkele jaren geleden ontstond SJO FC Coevorden nadat de jeugd van CSVC en Germani-
cus samen gingen werken. Het werpt duidelijk zijn vruchten af, want menig team doet 
het echt heel goed. Dat geldt zeker voor het oudste jeugdteam, namelijk dat van SJO FC 
Coevorden JO19-1. Vorig seizoen sleepte men de titel in de Eerste Klasse in de wacht 
en dus is het team terug in de Hoofdklasse.

Jelmer Weerts is een van de spelers van 
het elftal en is lid van CSVC. Hij speelt op 
het middenveld en kijkt terug op een mooi 
jaar waarin eerst dan wel uit de Hoofdklas-

se werd gedegradeerd, maar later dus een 
kampioenschap volgde. “Dat had al eerder 
gekund, namelijk tegen Raptim, maar dat is 
dus niet gelukt.” Hij maakt deel uit van een 

team dat uit talentvolle spelers bestaat en 
voor elkaar door het vuur gaat. Dat moet 
ook wel om te slagen in het gesteld doel 
voor komend seizoen. Zonder twijfel zei 
Weerts: “Mijn doel is om weer kampioen te 
worden. Of dat lukt? De kansen zijn er wel. 
We hebben een leuk team met een leuke 
technische staf.”

Daar kan het dus niet aan liggen. Weerts 
weet echter ook dat er meer bij komt kijken 
en dat de tegenstanders van goeden huize 
komen en dus wordt er meer gevraagd dan 
in de eerste klasse. De achttienjarige heeft 
gelukkig al ervaring op dat niveau en gaat 
in ieder geval zijn beste beentje voorzet-
ten. Wie weet leidt het tot succes en lonkt 
Divisievoetbal. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11





Sem Schlepers heeft er vertrouwen in dat Raptim 
tweedeklasser kan blijven
Het Coevorder Raptim is terug in de tweede 
klasse en dat hebben ze geweten in de Gan-
zenstad: groot feest en alles in de clubkleuren 
blauw en wit. Vorig jaar werd het kampioen-
schap in de zondag derde klasse namelijk 
gevierd en dus kan het team van trainer Bert 
Doldersum de borst natmaken in een heel sterke 
tweede klasse. Dat gaat men doen met Sem 
Schlepers, aanvaller van het vlaggenschip.

Schlepers is een echte ‘Raptim-man’, want is 
van kinds af aan al op de velden van de club te 
vinden. Hij werd als vijfjarige al lid en gaat zijn 
derde jaar in de selectie in. Het liefst doet hij dat 
als spits, maar ook als rechts- en linksbuiten kan 
hij prima uit de voeten. De 26-jarige kijkt met een 
grote lach terug op het vorig seizoen. “We heb-
ben een goede groep jonge jongens en hebben 
dat vorig seizoen echt als collectief met het kam-
pioenschap bekroond. Ik ben echt zeer tevreden.” 

En dan nu in die loodzware tweede klasse met 
teams uit Twente en stadgenoot Germanicus. 
Volle bak dus op beide sportparken en kassa voor 
de penningmeesters. Het zijn prachtige duels. 
Ook voor Schlepers die echter realistisch blijft en 
inzet op handhaving. “Stiekem kijken we wél naar 
de middenmoot hoor, maar erin blijven moet het 
voornaamste doel blijven.”

Of er dan nog meer inzit is afwachten, maar de 
inwoner van Coevorden gelooft in een stabiel 
tweedeklasserschap. “Zeker met het oog op de 
aanwas die we vanuit de jeugd krijgen. We heb-
ben het goed bij elkaar voor de club wat zich 
uitbetaalt in het niveau en plezier die er bij de 
jeugd- en seniorenteams is.” (StadsKrant Coevor-
den / Gerry Grave)





Jasper Jacobs gelooft in titelkansen Raptim 2
Raptim 2 beleefde vorig seizoen een 
middelmatig seizoen in de Reserve 1e 
Klasse. Hoewel er meer had in gezeten 
bleef het daarbij en was wisselvallig-
heid in de prestaties de reden ervan. 
Jasper Jacobs speelt al enkele jaren in 
het tweede team van de club uit Coe-
vorden. Hij doet dat met veel plezier, 
niet minder veel inzet en heeft er veel 
heil in dat het elftal voor het aller-
hoogste in deze klasse moet kunnen 
gaan.

De 23-jarige linksbuiten vindt dat 
Raptim 2 dus voor de titel moet gaan. 
Het materiaal ervoor is aanwezig en er 
is een nieuwe trainer: Bert Weering. “Hij 
is heel fanatiek en de groep wil hard 
voor hem werken. Dat is belangrijk.” 
Meevaller is dat Raptim 1 met spelers 
van buitenaf zijn versterkt en er ‘dus’ 
een deel van dat team naar het tweede 
zal gaan. “Zo wordt ons team ook beter 
natuurlijk en daarom denk ik dat er heel 
veel mogelijk is.” 

Jacobs, kind van de club, is niet alleen 
speler, ook is hij jeugdtrainer, Vol 
passie spreekt hij daarover: “Het is zó 
ontzettend leuk om te doen. Ik ben nu 
al jaren trainer van onze JO13-1 dat 
in de Hoofdklasse speelt. Ze trainen 
zelfs drie keer per week en je merkt 
dat het niveau omhoog gaat. Ik krijg er 
echt heel veel energie van en hoop die 
jongens beter te maken. Je ziet sowieso 
een enorme groei bij onze jeugdteams 
die eigenlijk allemaal in de Hoofdklasse 
spelen. Soms spelen ze zelfs Divisie-
voetbal.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Steyn Belt staat met Raptim onder 19 voor een 
mooie uitdaging

De jeugd van Raptim uit Coevorden is 
al vele jaren goed bezig en de kwali-
teit is meer en meer zichtbaar, want 
het hoogste jeugdteam, Raptim JO19-
1, komt dit seizoen in de Hoofdklasse 
uit. Steyn Belt is speler van het team 
en heeft er veel zin in nadat hij is ge-
wend om op hoger niveau te spelen.

Hij deed dat met het JO17-1-team 
waar hij zelfs op divisieniveau speelde 
en dus kent hij al een beetje de klap-
pen van de zweep. Bij dat elftal was 
het voor hem louter genieten. Ook met 
betrekking tot zijn huidig team hebben 
ze er zin in. Belt is van plan met Raptim 
JO19-1 geen figurantenrol te gaan 
vervullen. “We spelen met de JO19-1 
een klasse hoger dan vorig seizoen en 
dat is zwaarder, maar ons doel is mee 
te kunnen doen. Omdat we een team 
met goede voetballers hebben zou 
het haalbaar moeten zijn.” Een langer 
verblijf op dit niveau is iets dat hij 
zeker beaamt.

Belt is een betrokken persoon bij 
Raptim. Zo is de 16-jarige niet alleen 
verdedigende middenvelder in zijn 
elftal, ook is hij trainer van het JO13-
2-team. “Dat ga ik voor het eerst doen 
en ik heb er heel veel zin in; naast zelf 
voetballen vind ik het ook leuk om zelf 
training te geven. Uiteraard hoop ik 
dat dit team het heel goed gaat doen 
en hoop ik dat ons eerste elftal zich 
kan handhaven in de tweede klasse.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)
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